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Uit onderzoek van de NOS en het blad Binnenlands Bestuur onder 228 

gemeentebesturen blijkt dat steeds meer kinderen aan kloppen bij gemeenten voor 

jeugdzorg, terwijl het jaarbudget voor die zorg bij veel gemeenten al op is. Uit een 

werkbezoek van de werkgroep Sociaal Domein aan het jeugdteam bleek ook in Rijswijk 

dat er meer kinderen jeugdzorg nodig hebben. Dit is op zich uitstekend als dit komt 

door vroeg signalering. Hierdoor zullen er kinderen in beeld komen, die wel zorg nodig 

hebben, maar die wellicht anders veel zwaardere zorg nodig zouden hebben, omdat dit 

later ontdekt wordt. Dat kan op korte termijn tot hogere uitgaven lijden, maar op 

langere termijn besparingen.  

 Heeft dit in Rijswijk ook geleid dat nu in september de pot al "op" is en zijn er 

daardoor kinderen die langer moeten wachten op zorg die ze nodig hebben? 

 Hoeveel is het geschatte tekort op de jeugdzorg en kan dit binnen het Sociaal 

Domein worden opgevangen? 

 Neemt de gemeente Rijswijk verantwoordelijkheid en zorgt het ervoor dat kinderen, 

die zorg nodig hebben deze ook daadwerkelijk krijgen binnen de gestelde termijnen? 
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